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Zápis ze zasedání Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové (dále jen „AS LF 
HK“) ze dne 4. 3. 2025 čj.: UKLFHK/139730/2025.  
 
Přítomni nebo připojeni on-line 
doc. MUDr. David Astapenko, Ph.D. prof. MUDr. Stanislav Mičuda, Ph.D. 
prof. MUDr. Lenka Borská, Ph.D. doc. MUDr. Jakub Radocha, Ph.D.  
MUDr. Aleš Fibír, Ph.D. MUDr. Olga Rejtarová, Ph.D. 
prof. MUDr. Viktor Chrobok, CSc., Ph.D. prof. MUDr. Martina Řezáčová, Ph.D. 
MUDr. Petra Kašparová, Ph.D.  doc. MUDr. Miroslav Solař, Ph.D. 
doc. MUDr. Vladimír Koblížek, Ph.D. doc. PharmDr. Martin Štěrba, Ph.D. 
prof. Ing. Jan Kremláček, Ph.D. doc. MUDr. Ilja Tachecí, Ph.D. 
doc. MUDr. Otto Kučera, Ph.D. prof. MUDr. Pavel Žák, Ph.D. 
MUDr. Jana Langrová, Ph.D.  
 
Bělohrad Ctibor Novotný Ondřej 
Hula Ondřej Péči Veronika 
Lux Kristián, MUDr. Šváb Marek 
Moudrá Klára  
 
Omluveni: 
prof. MUDr. Miloš Broďák, Ph.D. MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D.   
doc. RNDr. René Endlicher, Ph.D. doc. MUDr. Milan Vošmik, Ph.D. 
prof. Ing. Zdeněk Fiala, CSc. Ismaiel Omar 
MUDr. Martin Kapitán, Ph.D. Pavelka Tomáš 
MUDr. Pavel Póczoš, Ph.D. Samson Darin Mammen 
 
Neomluveni: 
Michel Karel Urbánek Filip 
 
Hosté: 
prof. MUDr. Jiří. Manďák, Ph.D. PhDr. Pavel Nečas, Ph.D. 
prof. MUDr. RNDr. Milan Kaška, Ph.D. Ing. Věra Tlapáková 
prof. MUDr. Hana Langrová, Ph.D. Ing. Jiří Špulák 
doc. MUDr. Iva Sedláková, Ph.D. Ing. Gabriela Hrubecká 
prof. MUDr. Jakub Suchánek, Ph.D. Ing. Jiří Minařík 
 

 
Ze 36 členů AS LF HK bylo při zahájení přítomno fyzicky 13 členů a on-line 10 

členů AS LF HK (16 zaměstnanců, 7 studentů). V průběhu jednání se dostavil další 1 člen 
AS LF HK. 
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1. Zahájení 
 

  Doc. Radocha přivítal všechny přítomné členy AS LF HK, přítomné členy vedení LF 
HK a hosty.  
 

 
2. Určení skrutátorů 
 
Hlasování o  aklamací usnesení č. 20/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje jako skrutátory doc. MUDr. 
O. Kučeru, Ph.D. a V. Péči.  
Pro: 20 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 4 
 

Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 

 
 
3. Schválení programu zasedání AS LF HK 

 
Návrh programu: 

 
1. Zahájení  
2. Určení skrutátorů 
3. Schválení programu 4. 3. 2025 
4. Schválení zápisu ze zasedání AS LF HK dne 3. 2. 2025 
5. Návrh na změnu garanta magisterského studijního programu Zubní lékařství/ Dentistry 
6. Kupní smlouva s vítězným dodavatelem veřejné zakázky „MEPHARED 2 – dodávka 

laboratorního nábytku a dalšího vybavení“ 
7. Zmařená investice - projektová dokumentace a studie proveditelnosti k Vědeckému centru 

(projekt CeBioMed) 
8. Zavedení mzdových tarifů UK na LF HK k 1. 4. 2025 
9. Termíny zasedání AS LF HK v zimním semestru 2025/2026 
10. Sdělení děkana a proděkanů 
11. Informace z RVŠ 
12. Informace z AS UK  
13. Různé 

Analýza neúspěšnosti českých studentů prvního ročníku a ISP1 a ISP2 
 
 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 21/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje program zasedání AS LF 
HK dne 4. 3. 2025. 
Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Přítomno: 14 

On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 
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4. Kontrola a schválení zápisu z jednání AS LF HK dne 3. 2. 2025 
 

Předsednictvo AS LF HK obdrželo drobnou připomínku od prof. Kašky, která byla na 
str. 11 opravena. 
 
Hlasování o  aklamací usnesení č. 22/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje zápis ze zasedání AS LF HK 
dne 3. 2. 2025. 
Pro: 19 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 5 
 

Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 

 
 

5. Návrh na změnu garanta magisterského studijního programu Zubní lékařství/ 
Dentistry 

Předkládá:  prof. MUDr. Jakub Suchánek, Ph.D. - proděkan pro výuku zubního lékařství 

  Návrh na změnu garanta studijních programů Zubní lékařství a Dentistry z doc. 
MUDr. Radovana Slezáka, CSc. na prof. MUDr. Jakuba Suchánka, Ph.D.  

Bylo projednáno vedením fakulty dne 28. 11. 2024. 
 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 23/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje prof. MUDr. Jakuba 
Suchánka, Ph.D. novým garantem studijních programů Zubní lékařství a Dentistry. 
Pro: 22 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 2 
 

Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 

 
 
6. Kupní smlouva s vítězným dodavatelem veřejné zakázky „MEPHARED 2 – dodávka 

laboratorního nábytku a dalšího vybavení“ 
Předkládá:  prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D., děkan 
Zpracovala:  Ing. Věra Tlapáková, MBA, tajemnice fakulty 
 
  Žádáme o projednání a následný souhlas s uzavřením Kupní smlouvy s vítězným 
dodavatelem veřejné zakázky „MEPHARED 2 – dodávka laboratorního nábytku a dalšího 
vybavení“, na straně jedné, a Univerzitou Karlovou, Farmaceutickou Fakultou v Hradci 
Králové a Univerzitou Karlovou, Lékařskou fakultou v Hradci Králové, na straně druhé, (dále 
také jen jako „Smlouva“). 
 

Předmětem veřejné zakázky je vybavení Novostavby Budovy fakult Kampusu 
Univerzity Karlovy v Hradci Králové laboratorním nábytkem a dalším vybavením 
výzkumných pracovišť. Předmětem veřejné zakázky je dále stěhování vybraných kusů 
nábytku a vybavení zadavatele ze stávajících laboratoří FaF UK a LF HK a jejich napojení na 
infrastrukturu Budovy fakult. V podrobnostech o obsahu plnění viz jednotlivé položky 
Položkového rozpočtu připojeného v příloze dokumentu jako příloha Kupní smlouvy. 
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Smlouva jako součást zadávací dokumentace byla zpracována advokátní kanceláří MT 
Legal s.r.o. a připomínkována právníky FaF UK, LF HK, Právním odborem RUK a Odborem 
veřejných zakázek RUK. 
 

Veřejná zakázka byla vyhlášena 28. 11. 2024 jako otevřené nadlimitní řízení. 
Nabídková cena byla limitována částkou 210 000 000 Kč bez DPH.  
 

Ve veřejné zakázce byla doručena jedna nabídka, a to od společnosti MERCI, 
s.r.o., IČ: 46966447, se sídlem Brno – Slatina, Hviezdoslavova 1192/55 b, PSČ 627 00. 
Nabídková cena činí 188 813 258, 55 Kč bez DPH. 

Nabídka účastníka zadávacího řízení MERCI, s.r.o. je zpracována plně v souladu s 
požadavky zadavatele obsaženými v zadávacích podmínkách veřejné zakázky, obsahuje 
veškeré údaje a dokumenty požadované zadavatelem a cena uvedená účastníkem zadávacího 
řízení MERCI, s.r.o. je reálná (není mimořádně nízká). Zadavatel rozhodl o výběru tohoto 
dodavatele. 
  

Nákup předmětného vybavení bude spolufinancován ze zdrojů OP JAK (ERDF 
kvalita), zatím v předpokládaném podílu cca 70 %. Zbývající financování je nyní 
předpokládáno ze zdrojů FaF UK a LF HK. Není však zároveň vyloučeno navýšení 
finančních prostředků pro spolufinancování z OP JAK. 
 

Pořízení laboratorního vybavení je podmínkou pro kolaudaci Novostavby Budovy 
fakult. Kupní smlouva jako součást zadávací dokumentace je zároveň předkládána ke 
schválení interim MŠMT jako vlastníku komponenty 3.2 Národního plánu obnovy, z něhož 
bude pořizované vybavení spolufinancováno.  
Návrh Kupní smlouvy bude po projednání v AS FaF UK a v AS LF HK předložen k 
projednání v AS UK a ve Správní radě UK. 

 
Přílohy č. 1 – č. 8 
Návrh Kupní smlouvy a její přílohy (bez projektové dokumentace) 
 
Hlasování o  aklamací usnesení č. 24/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh předložené Kupní 
smlouvy mezi MERCI, s.r.o., IČ: 46966447, na straně jedné, a Univerzitou Karlovou, 
Farmaceutickou Fakultou v Hradci Králové a Univerzitou Karlovou, Lékařskou fakultou v 
Hradci Králové, na straně druhé, a souhlasí s jejím uzavřením. 
Pro: 24 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 
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7. Zmařená investice - projektová dokumentace a studie proveditelnosti k Vědeckému 
centru (projekt CeBioMed) 

Předkládá:  prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D., děkan 
Zpracovala:  Ing. Věra Tlapáková, MBA, tajemnice fakulty 
 

Jedná se o nedokončenou investici z let 2008 - 2012. V té době se upřesňoval územní 
plán v oblasti, která je dnes zasažena výstavbou Kampusu UK v Hradci Králové. Původní 
záměr LF HK byl kromě Výukového a výzkumného centra společného pro LF HK a FaF (v 
rámci projektu MEPHARED, projekt OP VaVpI, prioriotní osa 4), vybudovat ještě Vědecké 
centrum (v rámci projektu CeBioMed) jako samostatnou akci LF HK.  

Vědecké centrum mělo být postaveno na parcele 730/2, tento pozemek byl ve správě 
LF HK. Pro Vědecké centrum byla zpracována projektová dokumentace stavby, v prosinci 
2009 bylo vydáno územní rozhodnutí a v roce 2011 byla předložena žádost o projekt z OP 
VaVpI, prioritní osa 2. Bohužel projekt nebyl doporučen k realizaci.  
 
Viz příloha č. 9 – Studie proveditelnosti 
Viz příloha č. 10 – Schematické znázornění umístění stavby 
 

Náklady dosud investované do této akce zůstaly evidovány jako tzv. „nedokončená 
investice“ s tím, že o dalším postupu se rozhodne po vyřešení druhé etapy výstavby Kampusu 
UK v Hradci Králové (projekt MEPHARED 2). 
Dne 10. 2. 2025 na základě dotazu děkana prof. Manďáka na projektový tým MEPHARED 
bylo sděleno: 
„.. objekt SO – 03 Vědecké centrum, který byl umístěn v jižní části „louky“ na pozemku 730/2 
územním rozhodnutím čj. MMHK/152866/2009 z roku 2009, je zrušen změnou územního 
rozhodnutí čj. MMHK/028067/2021 ST1/Vo. Pozemek již není tímto objektem zatížen.“ 

Toto datum 10. 2. 2025 považujeme za rozhodné proto, abychom investiční výdaje 
vedené v této souvislosti jako nedokončenou investici označili za „zmařenou investici“ a 
abychom ji k tomuto datu účetně vypořádali. Jedná se o částku 7 731 tis. Kč. 
 
Diskuse: 
Na dotaz prof. Žáka, zda byl tento projekt CeBioMed nahrazen něčím jiným, sdělil děkan 
fakulty, že všechna naplánovaná pracoviště a laboratoře jsou zapracovány v projektu 
Mephared 2.   
 
Hlasování o  aklamací usnesení č. 25/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové souhlasí s tím, aby nedokončená 
investice z let 2008 - 2012 ve výši 7 731 tis. Kč (projektová dokumentace k územnímu 
rozhodnutí na parcele 730/2, studie proveditelnosti projektu CeBioMed) byla posouzena jako 
tzv. „zmařená investice“ a aby byla v roce 2025 odepsána do nákladů LF HK. 
Pro: 23 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 1 Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 
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8. Zavedení mzdových tarifů UK na LF HK k 1. 4. 2025 
Předkládá:  prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D., děkan 
Zpracovala:  Ing. V. Tlapáková, MBA, tajemnice fakulty 
 
Na základě II. Úplného znění vnitřního mzdového předpisu Univerzity Karlovy ze dne 29. 11. 
2024 ( https://cuni.cz/UK-146-version1-

druha_zmena_vnitrniho_mzdoveho_predpisu_uplne_zneni_2.pdf ), 
dle Přechodných ustanovení, odst. 1, odpovídají děkani fakult za aplikaci nově nastavených 
výší mzdového tarifu pro zaměstnance vykonávající pedagogickou nebo vědeckou činnost a 
pro ostatní zaměstnance v průběhu roku 2025. Podstata úpravy spočívá v tom, že univerzita 
mění dosavadní rozpětí ve třídách za jednotně stanovený tarif, stejným způsobem aplikovaný 
na všech fakultách a součástech UK. 
Na LF HK jsme dosud podle doporučení UK měli záležitosti upravující mzdu a odměňování 
rozpracovány v dodatku ke Kolektivní smlouvě (viz 
https://intranet.lfhk.cuni.cz/api/public/document/file/e7ac46abdb610596df28453758a75f130fded2
4a941a78465a1382265eca90f73dd80f95d45fd11beb536b71024fe0f7/71/322/uplne-zneni-dodatku-
ke-kolektivni-smlouve-uk-2016.pdf). Nově vedení UK ukládá, aby úprava odměňování byla 
vyňata z kolektivní smlouvy a aby bylo řešeno v opatření děkana. Tuto změnu jsme 
připraveni realizovat zároveň se zavedením nové výše mzdových tarifů na LF HK, tedy k 1. 4. 
2025. 
Porovnání nových jednotně stanovených mzdových tarifů na UK (od r. 2025) a 
dosavadních tarifů používaných na LF HK: 
 

Mzdová 
třída 

Nový 
povinný 
tarif UK 

Současný 
tarif LF HK 

I. 

Rozdíl 
oproti 

tarifu UK 

Současný 
tarif LF HK 

II. 

Rozdíl 
oproti 

tarifu UK 

AP1 33 000 32 000 1 000     

AP2 39 000 37 000 2 000     

AP3 46 000 47 000 -1 000     

AP4 55 000 57 000 -2 000     

1 20 800 18 900 1 900 20 800 0 

2 21 800 20 800 1 000     

3 23 800 21 800 2 000 22 790 1 010 

4 26 000 24 000 2 000 25 210 790 

5 30 000 27 300 2 700 29 280 720 

6 33 000 32 580 420 33 240 -240 

7 39 000 37 200 1 800 38 300 700 

8 50 000 43 360 6 640 46 000 4 000 
Pozn. V přehledové tabulce jsou uvedeny tarifní třídy, které jsou podstatné pro zařazení zaměstnanců na LF HK. 
 

https://cuni.cz/UK-146-version1-druha_zmena_vnitrniho_mzdoveho_predpisu_uplne_zneni_2.pdf
https://cuni.cz/UK-146-version1-druha_zmena_vnitrniho_mzdoveho_predpisu_uplne_zneni_2.pdf
https://intranet.lfhk.cuni.cz/api/public/document/file/e7ac46abdb610596df28453758a75f130fded24a941a78465a1382265eca90f73dd80f95d45fd11beb536b71024fe0f7/71/322/uplne-zneni-dodatku-ke-kolektivni-smlouve-uk-2016.pdf
https://intranet.lfhk.cuni.cz/api/public/document/file/e7ac46abdb610596df28453758a75f130fded24a941a78465a1382265eca90f73dd80f95d45fd11beb536b71024fe0f7/71/322/uplne-zneni-dodatku-ke-kolektivni-smlouve-uk-2016.pdf
https://intranet.lfhk.cuni.cz/api/public/document/file/e7ac46abdb610596df28453758a75f130fded24a941a78465a1382265eca90f73dd80f95d45fd11beb536b71024fe0f7/71/322/uplne-zneni-dodatku-ke-kolektivni-smlouve-uk-2016.pdf
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Předkládáme k posouzení návrh opatření, která navrhujeme uskutečnit při aplikaci 
nových mzdových tarifů u zaměstnanců LF HK k 1. 4. 2025. 
Zákonná úprava: 
- U akademických pracovníků na LF HK je systém jednotného tarifu ve třídě již několik let 

uplatňován, nově se mění jeho výše. 
- U THP a ostatních pracovníků je jednotný tarif ve třídách rovněž uplatňován, ve třídách 

byly zavedeny dva stupně (v návaznosti na katalogizaci prací, podchycena nižší a vyšší 
obtížnost). Nově bude zaveden pouze jeden tarif pro každou třídu, a to v nové výši. 

 
Návrh opatření vychází z těchto předpokladů (viz příloha č. 11): 
1) U žádného zaměstnance nedojde ke snížení jeho dosavadní celkové mzdy. 
2) Uplatněný postup se nedotkne stávajícího nastavení osobního ohodnocení, které bylo 

zaměstnancům přiděleno vedoucími pracovníky k 1. 8. 2024.  
3) Navrhujeme kromě povinného zavedení univerzitních tarifů navýšit mzdu stávajících 

pracovníků o fixní složku osobního ohodnocení, tzv. „tarifní“ příplatek (viz příloha č. 
11). 

4) Po schválení postupu bude vydáno opatření děkana, které bude upravovat mzdu a 
odměňování na LF HK podle nově nastavených univerzitních tarifů. Zároveň bude 
zpracován návrh nového znění dodatku ke kolektivní smlouvě. Tyto kroky budou 
projednány s odborovou organizací. 
 

Popsaný návrh znamená zvýšení mzdových nákladů měsíčně od 1. 4. 2025 o cca 1 100 tis. 
Kč, za rok 2025 cca o 10 000 tis. Kč. 
 
Hlasování o  aklamací usnesení č. 26/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh postupu při zavedení 
jednotných mzdových tarifů UK na LF HK k 1. 4. 2025 a souhlasí s jeho aplikací navrženým 
způsobem. 
Pro: 21 
 

Proti: 0 Zdrželo se: 3 Přítomno: 14 
On-line: 10 
Celkem: 24 

Usnesení přijato 

 
Diskuse: 
Do diskuse ohledně zavedení nových mzdových UK na LF HK se zapojili: děkan fakulty, doc. 
Radocha, doc. Kučera, prof. Žák, tajemnice fakulty, prof. Řezáčová a prof. Mičuda. Děkan 
fakulty zopakoval, že návrh znamená zvýšení mzdových nákladů měsíčně od 1. 4. 2025 o cca 1 
100 tis. Kč, za rok 2025 cca o 10 000 tis. Kč. Pokud by se v tomto pokračovalo i v r. 2026 
bylo by to zvýšení mzdových nákladů za rok 2026 cca o 13 000 tis. Kč.  
Znovu bylo zdůrazněno, že:  

- U žádného zaměstnance nedojde ke snížení jeho dosavadní celkové mzdy. 
- Uplatněný postup se nedotkne stávajícího nastavení osobního ohodnocení, které bylo 

zaměstnancům přiděleno vedoucími pracovníky k 1. 8. 2024.  
- Navrženo kromě povinného zavedení univerzitních tarifů navýšit mzdu stávajících 

pracovníků o fixní složku osobního ohodnocení, tzv. „tarifní“ příplatek. 
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- Po schválení postupu bude vydáno opatření děkana, které bude upravovat mzdu a 
odměňování na LF HK podle nově nastavených univerzitních tarifů. Zároveň bude 
zpracován návrh nového znění dodatku ke kolektivní smlouvě. Tyto kroky budou 
projednány s odborovou organizací. 

- Fond odměn zůstává zachován.  
Prof. Mičuda a doc. Kučera poděkovali vedení fakulty za toto navýšení platu.  
 
9. Termíny zasedání AS LF HK v zimním semestru 2025/2026 
Předkládá:  Předsednictvo AS LF HK 
 
Předsednictvo navrhuje tyto termíny zasedání (dle tradice - první pondělí v měsíci):  
 
6. 10. 2025 
3. 11. 2025 
1. 12. 2025 
2. 2. 2026 
 

Usnesení č. 27/2025 
Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové bere na vědomí termíny zasedání AS 
LF HK v zimním semestru 2025/2026.  
  
 
10. Sdělení děkana a proděkanů LF HK 
 
prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D., děkan 

- Na základě výzvy kvestora UK k součinnosti s kriminální policií ČR fakulta poskytla 
informace za roky 2022 – 2025 (faktury, likvidační listy, sborníky zakázek atd.) 
týkající se spolupráce s předloženými subjekty.   

- UK (stejně jako mnohé další veřejné vysoké školy v ČR) obdržela v minulých dnech 
několik žádostí o poskytnutí informací na základě zákona č. 106/1999 Sb., o 
svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, které se týkají ne 
výlučně, ale převážně mezd a odměn různých osob na univerzitě i na jejích 
jednotlivých součástech. Odpověď na dotazy připravuje rektorát. 

- Informoval o situaci s výstavbou Biocentra Albertov. Ten by měl být, stejně jako 
Mephared 2 a projekt BiopharmaHub MUNI Brno společně financován Evropskou 
unií z Nástroje pro oživení a odolnost prostřednictvím Národního plánu obnovy za 
předpokladu kolaudace do konce roku 2026. 

- Jak již bylo sděleno na minulém zasedání senátu, obdrželi jsme oficiální rozhodnutí 
z MŠMT k projektu ERDF+ Kvalita, že došlo k významnému krácení dotace v části 
AV technika o částku téměř 150 mil. Kč. Z důvodu pochybení pracovníka na UK 
nebyla do projektu zahrnuta naše podrobná dokumentace. 
Na dotaz doc. Kučery, zda je nějaká jiná možnost tyto peníze získat od UK sdělil 
děkan fakulty, že pokud některé fakultě nějaké peníze zbydou (v průběhu roku 2026 – 
2027), tak nám je prý do HK dají, což je nemyslitelné. My to potřebujeme vyřešit v r. 
2025. 

- Stále reálné riziko ztráty udělené akreditace WFME na 10 let pro všechny lékařské 
fakulty v ČR z důvodu převodu NAÚ na NAA.  
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prof. MUDr. Hana Langrová, Ph.D., proděkanka pro výuku všeobecného lékařství 
- Informovala o konečných počtech přihlášek ke dni 28. 2. 2025 – VŠEOB 1806, 

ZUBNÍ 719, VSESES 228 a PA 114. 
 
doc. MUDr. Iva Sedláková, Ph.D., proděkanka pro koncepci a kvalitu výuky 

- Probíhají jednání ke změnám kurikula. 
- Na intranetu LF HK zveřejněna výzva "Podpora kvalitního testování ve vysokoškolské 

výuce na LF HK pro rok 2025" a termíny workshopů "Testování ve vysokoškolské 
výuce" na LF HK - 11. 3. 2025, 18. 3. 2025, 1. 4. 2025. 

- Výsledky učení byly projednány ve Studijní komisi AS LF HK a budou rozeslány 
členům AS LF HK.  

 
prof. MUDr. RNDr. Milan Kaška, Ph.D., proděkan pro doktorské studijní programy a výuku 
bakalářských programů 

- Informoval, že je 100% nárůst u podaných přihlášek u VSESES oproti loňsku (mezi 
přihlášenými jsou i zahraniční zájemci a také větší počet chlapců).  

- Informoval o Zákoně č. 52/2025 Sb., kterým se mění zákon č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, a další související zákony – účinnost od 1. 3. 2025 
v návaznosti na DSP (např. nově vložený § 91a - Doktorský studijní příjem a 
doktorské stipendium).  

 
11. Informace z AS UK 
  Zasedání AS UK se uskutečnilo dne 7. 2. 2025. Stručná zpráva o projednávaných 
tématech na zasedání, kterou zpracoval prof. Krejsek, byla rozeslána všem členům 
akademického senátu do e-mailu.  
 
12. Informace z RVŠ 

Bez příspěvku 
 
13. Různé 
Analýza neúspěšnosti českých studentů prvního ročníku a ISP1 a ISP2 
Předkládá:  PhDr. Pavel Nečas, Ph.D., Ing. Jan Freiberg – Koordinátor zajišťování kvality 

vzdělávací činnosti 
 
  PhDr. Nečas prezentoval před členy AS LF HK analýzu neúspěšnosti českých 
studentů všeobecného lékařství prvního ročníku a ISP1 a ISP2.  

Upozornil, že v SIS se zobrazují u ukončení studia i studenti, kteří zanechali studium 
sami (před 31. 10.), tj. i ti studenti, kteří fyzicky vůbec nezačali studovat. Protože však jsou 
zahrnuti do kategorie „zanechal“, zkreslují pak celkové statistiky neúspěšných studentů. Byla 
vypracována nová metodika hodnocení a po odfiltrování studentů, kteří zanechali před 31.10., 
je patrné, že studijní neúspěšnost činí 7 %.  

V případě ISP1 jde o celkem 31 studentů, zanechalo 6 studentů (19 %), 1 zanechal již 
v lednu; v ISP2 jde o 31 studentů, zanechala 1 studentka (3 %), 2 studentky přerušily. 
 
Diskuse: 
Prof. Langrová sdělila, že se toto téma projednává na Studijní komisi AS LF HK a je stále 
snaha o snížení studijní neúspěšnosti v 1. ročnících. Další tabulky o studijní neúspěšnosti 
poskytne prof. Langrová členů AS LF HK.  
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Na dotaz doc. Solaře, zda známe studijní neúspěšnost na jiných LF, bylo sděleno, že nemáme. 
Následně vystoupil Ing. Minařík (referent Studijního oddělení LF HK), který sdělil, že na 1. 
LF musí student splnit 50 kreditů, aby postoupil do 2. ročníku (u nás 42). Do druhého ročníku 
nepostoupí cca 1/3 studentů. Do počtu kreditů za 1. ročník se na 1. LF započítává maximálně 
9 kreditů za volitelné předměty. U nás není daný strop. 
 
MUDr. Rejtarová poděkovala za zpracování údajů, ze kterých vyplývá, že se zlepšuje 
úspěšnost studia v 1. ročníku u předmětů Ústavu anatomie.  
 
Valná hromada IFMSA 

Ondřej Novotný sdělil, že od 4. do 6. dubna 2025 se bude v Hradci Králové konat akce 
organizovaná studenty s názvem Valná hromada IFMSA. Jedná se o pravidelné každoroční 
setkání zástupců ze všech osmi lékařských fakult z celé republiky. Cílem této akce je 
prohloubení mezifakultních spoluprací, zpracování projektových a finančních plánů do 
budoucna, volby zahraničních delegátů či jednotlivé workshopy pro členy organizace. 
Poděkoval za podporu vedení fakulty, fakultní nemocnice a také města HK. 
 
Reprezentační ples LF HK 
  Děkan fakulty pozval všechny přítomné na Reprezentační ples LF HK, který se 
uskuteční dne 13. 3. 2025 v Kongresovém centru Aldis.  
 
Oslavy 80. výročí založení LF HK a 800. výročí založení města HK 
  Děkan fakulty informoval o připravovaných akcích, které se uskuteční v rámci výše 
uvedených výročí (v dubnu setkání s pamětníky LF HK v budově Na Hradě, 23. května akce 
v Žižkových sadech Ve zdravém Hradci zdravý duch, v říjnu slavnostní galavečer).  
 
Podnět ke vzniku Legislativní komise AS LF HK 
  Doc. Radocha informoval, že obdržel podnět ke vzniku Legislativní komise AS LF 
HK. Požádal členy senátu, aby mu na e-mail zaslali své vyjádření. Případné ustanovení 
Legislativní komise AS LF HK proběhne na dubnovém zasedání senátu.  
 
 
 
Zasedání skončilo v 16.05 hodin. 
 
 
Příští zasedání AS LF HK se uskuteční dne 7. 4. 2025 ve 14.30 hodin ve Velké posluchárně, 
budova LF HK, Šimkova, hybridně s možností připojení on-line. 
 
 
 
 
 doc. MUDr. Jakub Radocha, Ph.D., v.r. 

předseda AS LF HK 
  
Zapsala: Radka Vlachová 
 
 
 
 
 



Zápis z jednání AS LF HK dne 4. 3. 2025  11 z 12 
 

Seznam usnesení přijatých na zasedání 
Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové 

dne 4. 3. 2025 
 
Usnesení č. Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové se usnesl: 
20/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje jako skrutátory 

doc. MUDr. O. Kučeru, Ph.D. a V. Péči. 
21/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje program 

zasedání AS LF HK dne 4. 3. 2025. 
22/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje zápis ze 

zasedání AS LF HK dne 3. 2. 2025. 
23/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje prof. MUDr. 

Jakuba Suchánka, Ph.D. novým garantem studijních programů Zubní lékařství a 
Dentistry. 

24/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh 
předložené Kupní smlouvy mezi MERCI, s.r.o., IČ: 46966447, na straně jedné, a 
Univerzitou Karlovou, Farmaceutickou Fakultou v Hradci Králové a Univerzitou 
Karlovou, Lékařskou fakultou v Hradci Králové, na straně druhé, a souhlasí s 
jejím uzavřením. 

25/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové souhlasí s tím, aby 
nedokončená investice z let 2008 - 2012 ve výši 7 731 tis. Kč (projektová 
dokumentace k územnímu rozhodnutí na parcele 730/2, studie proveditelnosti 
projektu CeBioMed) byla posouzena jako tzv. „zmařená investice“ a aby byla v 
roce 2025 odepsána do nákladů LF HK. 

26/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh postupu 
při zavedení jednotných mzdových tarifů UK na LF HK k 1. 4. 2025 a souhlasí 
s jeho aplikací navrženým způsobem. 

27/2025 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové bere na vědomí termíny 
zasedání AS LF HK v zimním semestru 2025/2026. 

 
 
 
 

List of the approved resolutions  
by the Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové 

4th March 2025 
 

Resolution No. The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové has 
adopted the resolutions below: 

20/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové approves 
of doc. MUDr. O. Kučera, Ph.D. and the student V. Péči as the tellers. 

21/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové approves 
the meeting programme on 4th March 2025. 

22/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové approves 
the meeting records from 3rd February 2025. 

23/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové approves 
prof. MUDr. Jakub Suchánek, Ph.D. as the new guarantor of the study 
programs Zubní lékařství and Dentistry. 

24/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové discussed 
the proposal of the Purchase Agreement between MERCI, s.r.o., ID: 
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46966447, on one side, and Charles University -Faculty of Pharmacy in 
Hradec Králové, and Charles University - Faculty of Medicine in Hradec 
Králové, on the other side, and agrees with its conclusion. 

25/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové agrees 
that the unfinished investment from 2008 – 2012, amounting to 7,731 
thousand CZK (project documentation for the zoning decision on parcel 730/2, 
the feasibility study of the CeBioMed project) be assessed as so-called "wasted 
investments" and be written off as an expense of the Faculty of Medicine in 
Hradec Králové in 2025. 

26/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové discussed 
the proposal for the implementation of unified salary tariffs of Charles 
University at the Faculty of Medicine in Hradec Králové as of April 1, 2025, 
and agrees with its application in the proposed manner. 

27/2025 The Academic Senate of the Faculty of Medicine in Hradec Králové 
acknowledges the dates of AS meetings in the winter semester 2025/2026. 
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